
20-letnica stikov s poljskimi
taborniki
Zanimive oblike
sodelovanja

Julija letos bodo naši taborniki ponovno ob-
novili stike s poljskimi taborniki — harcerji. Tri
leta neposrednih izmenjav članov obeh organi-
zacij ni bilo, delno zaradi finančnih razlogov,
delno pa zaradi številnih kadrovskih in organi-
zacijskih sprememb v vrstah poljskih tovari-
šev.

Že lani so Poljaki želeli navezati stike z nami, saj
smo prejeli precej ponudb za izmenjavo članov ta-
borniške in poljske harcerske organizacije. Do poto-
vanj pa ni prišlo, ker smo lani proslavljali 40-letnico
pomembnih jubilejev pri nas in smo organizirali ali
sodelovali na številnih akcijah in nam je pošla sapa
— pa tudi plitev taborniški žep ni obetal nič dobrega.
Tako tudi v letnem programu dela občinske taborni-
ške organizacije ni bilo predvidenih izmenjav izven
Jugoslavije.

Odred Rožnik pa proslavlja letos 25-letnico ne-
prekinjenega delovanja in istočasno tudi 20-letnico
prvih stikov in izmenjav članov šišenskih enot in
poljske taborniške organizacije. Konkretno gre za
plodno sodelovanje med najaktivnejšo poljsko ta-
borniško organizacijo, ki je vrsto let edina lahko ne-
posredno sodelovala s tujimi organizacijami brez
soglasja varšavske centralne organizacije harcerjev
— ZHP. Tudi letos je ponovno prišlo do pisnih stikov
med republiško oziroma vojvodsko zvezo taborni-
kov Lodz in našo občinsko taborniško zvezo. Poljaki
ponujajo izredno zanimivo obliko sodelovanja.
Hkrati z republiško poljsko taborniško zvezo pa se
ponovno oglašajo naši stari znanci iz občine Lodz-
Baluty, s katerimj smo pravzaprav pred leti Odlično
sodelovali.

Uprava odreda Rožnik je letošnje izmenjave de-
legatov uvrstila v letni program dela svojega odreda.
Morda bo uspela izmenjava na drugačnih osnovah.
Šiškarji bi želeli izmenjati delegacije kadrov, ki vodijo
organizacijo. Vodniki in vodje čet naj bi namreč na
študijskem potovanju po poljskih taborniških centrih
spoznali bogato in pestro taborniško življenje polj-
skih tovarišev. Izkušnje s takih potovanj so se že v
preteklih letih pokazale kot izredno koristna nepo-
sredna šola naših operativcev. To pa so gotovo vod-
niki, ki se vse leto na tedenskih sestankih in akcijah
prek vikendov ukvarjajo s člani taborniških enot.

Druga skupina šišenske delegacije pa naj bi tabo-
rila izmenično ob Mazurskih jezerih in ob Baltiškem
morju, kjer imajo naši gostitelji svoje taborne centre.
Seveda pa sledi prihod poljske delegacije v Ljub-
Ijano in potem taborjenje v Rovinju. To je naš taborni
center, ki ga že 15.leto ureja odred Rožnik.

V minulih letih, ko so še dokaj tekoče potekale
meddržavne izmenjave delegacij otrok in mladine pa
tudi inštruktorjev iz taborniških vrst, se je še bolj po-
pestrilo taborniško delo. Ker je število delegacij in
članov v njih vedno omejeno, se za taka potovanja
poteguje vedno preveč interesentov. To pa zopet
prinaša v organizacijo večjo aktivnost, zavzetost in
tudi viden vzpon dela na vseh področjih.

Letošnjo skupino, ki bo potovala po Poljskem,
bodo sestavljali izključno aktivni delavci taborniških
enot. Poleg šišenskih tabomikov bodo v skupini tudi
predstavniki nekaterih pobratenih taborniških odre-
dov iz Jugoslavije. Računati je na delegata iz Rovi-
nja, s katerimi »rožnikovci« sodelujejože 15. leto,
predvsem pa na člane iz Bratskega odreda taborni-
kov JUGOSLAVIJA, torej na vodnike iz Prizrena,
Splita, Skopja, Cetinja, Ljubuškega, Kraljeva in Se-
čanja, torej iz vseh republik in pokrajin SFRJ. Zato
se organizatorji tega potovanja že sedaj resno pri-
pravljajo, da bi čimbolj izkoristili zanimivo potovanje,
ki tudi ne bo tako poceni.


